
Onderstaande vragen zou ik morgenavond graag mondeling aan het college willen stellen. 

Urgentie omdat de tijdelijke vergunning deze week afloopt.  

 

Tijdens de vorige politieke markt op 20 februari 2018 is er vanuit de omwonenden 

ingesproken over de houtshredderinstallatie aan de Dolderweg. Het college heeft hier een 

tijdelijke vergunning (tm 9 maart 2018) voor verstrekt. 

Deze tijdelijke vergunning verloopt dus deze week.  

 

Ik heb begrepen dat de aanwezige voorraad hout inmiddels geshredderd is. Vraag is of het 

nu definitief afgelopen is met de overlast of dat er nog een staartje komt. 

 

Inspreker bracht het volgende naar voren: 

- het hout-shredderen geeft veel overlast: lawaai en stof. Omwonenden hebben om 

handhaving gevraagd. En het is inmiddels een slepend dossier; 

- bewoners voelen zich onvoldoende serieus genomen. Ze vertelden dat een gesprek met de 

wethouder niet mogelijk was; 

- forse kritiek over de manier van communiceren; 

- bewoners vrezen dat de tijdelijke vergunning straks wordt verlengd en dat ze dan nog 

langer te maken krijgen met geluidsoverlast en stofemissie; 

- hiermee wordt de betrouwbaarheid van de overheid in twijfel getrokken. 

 

Vooropgesteld: D66 vindt het ongewenst dat de activiteit hout-shredderen op deze locatie 

vlakbij vlakbij bewoning plaatsvindt.  Er is bij gebruik sprake van een enorme 

geluidsherrie en stofemissie. 

Dat zou je als overheid niet moeten willen, maar ook niet als gerenomeerd 

aannemersbedrijf. 

Daar komt bij dat een shredderinstallatie valt onder de zware milieucategorie 4.2, terwijl 

op grond van het bestemmingsplan op het bedrijventerrein Hooidijk slechts de lichtere 

milieucategorie 3.2 is toegestaan. 

 

 

Vragen: 

- deelt u de mening van D66 dat de activiteit hout-shredderen en shredder-opslag op deze 

locatie ongewenst is, gelet op de geluidsoverlast en stofemissie? 

- het college heeft eind januari 2018 een tijdelijke vergunning afgegeven (tm 9 maart 2018) 

om de voorraad afvalhout weg te werken. Dat lijkt een praktische oplossing, maar het 

werkt alleen als er geen nieuw hout wordt aangeleverd. 

            - heeft het college geregeld dat de tijdelijke vergunning éénmalig is. En dat het dus 

na 9 maart 2018 definitief afgelopen is met hout-shredderen? 

            - heeft het college geregeld dat er in de toekomst geen nieuwe aanvoer van 

afvalhout meer plaatsvindt? Zo ja, hoe heeft u dat geborgd? 

- het college heeft op 27 januari via de Steenwijker Courant het besluit over de tijdelijke 

vergunning bekend gemaakt via een bericht aan de Steenwijker Courant. pers een bericht 

aantal omwonenden geïnformeerd over het besluit om de houtshredder tijdelijk te 

vergunnen. Verder is er een 

            - is het waar dat het college alleen een beperkte groep bewoners heeft 

geïnformeerd? Zo ja, waarom zijn niet alle omwonenden geïnformeerd? 

            - is het waar dat het college het besluit tot de tijdelijke vergunning heeft genomen 

zonder vooraf de omwonenden hierover te consulteren? 

            - waarom heeft het college de raad niet op de hoogte gesteld van het besluit? En 

waarom is het persbericht niet openbaar gemaakt op de gemeentelijke website? 
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Afvalhout bij bedrijf Dolderweg 

permanent verwijderd 

Geplaatst op zaterdag 27 januari 2018 15:33 

  

Steenwijk - De gemeente heeft met de firma Hellinga aan de Dolderweg in Steenwijk 

afgesproken om het opgeslagen afvalhout op het terrein van dit bedrijf permanent te 

verwijderen.  

Zowel de ondernemer, de omwonenden en de gemeente vinden de huidige opslag van het 

afvalhout een onwenselijke situatie. 

Wethouder Douwe Oosterveen ‘Op het betreffende perceel ligt een grote voorraad 

afvalhout. In de periode september 2016 tot april 2017 heeft de firma Hellinga een 

houtshredder gebruikt om dit afvalhout te verwerken. Dat leverde destijds een aantal 

handhavingsverzoeken op van omwonenden. Op last van een dwangsom heeft Hellinga de 

houtshredder toen direct stilgelegd. ‘ 

Het college heeft besloten geen permanente omgevingsvergunning voor een houtshredder 

op het perceel toe te staan. Douwe Oosterveen ‘De voorraad afvalhout moet echter wel 

verwijderd worden. Dat maken we op uit gesprekken met zowel de omwonenden als met 

de ondernemer. Om het afvalhout verantwoord en met zo weinig mogelijk overlast voor de 

omgeving te kunnen afvoeren, hebben we een tijdelijke omgevingsvergunning verleend 

voor een houtshredder. ‘ 

De houtshredder mag in werking zijn in de periode van 29 januari tot en met 9 maart 2018 

en uitsluitend op werkdagen van 08.00 tot 17.00 uur. De omwonenden zijn hierover 

geïnformeerd door de gemeente 
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